
Zápisnica z ONLINE zasadnutia Akademického senátu FSŠ UKF v Nitre 

dňa 6.5.2021 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Akčný plán FSŠ UKF v Nitre v oblasti vzdelávania na rok 2021 

3. Zmena koncepcie štátnych skúšok na 2. stupni štúdia na UKF v Nitre v akademickom 

roku 2020/2021 

4. Limity pre pracoviská 

5. Rôzne 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda Akademického senátu FSŠ, dr. Norbert Beták, 

ktorý privítal členov senátu, ako aj prítomných hostí. Následne oboznámil senátorov 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Dodal, že všetky podkladové 

materiály boli členom AS FSŠ sprístupnené prostredníctvom univerzitného systému DOC.  

 

K bodu 2: 

 Pán predseda odovzdal slovo p. dekanke Bárcziovej, ktorá informovala: Vedecká rada 

FSŠ na svojom zasadnutí dňa 15.4.2021 prerokovala a odporúča Akademickému senátu FSŠ 

schváliť návrh akčného plánu vedenia FSŠ v oblasti vzdelávania na rok 2021 (uznesenie č. 

3/150421).  

 Doc. Bárcziová odovzdala slovo prodekanovi L. Szekeresovi, ktorý v krátkosti 

informoval prítomných o obsahu akčného plánu.  

 

Diskusia:  

 Dr. Baráth: bude aktivita (zavedenie a overenie novej formy hodnotenia vzdelávania 

a učiteľov na FSŠ študentmi) pri cieli č. 1 uskutočnená v súlade s univerzitnou smernicou 

alebo individuálne? 

 Dr. Szekeres: kvôli pandémii Covid-19 sa hodnotenie vzdelávania a učiteľov v tomto 

roku neuskutočnilo klasickou formou na vytlačených dotazníkoch, ale elektronickým 

spôsobom.   

  

Hlasovanie:   za: 12  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 1/060521: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje akčný plán FSŠ UKF v Nitre v oblasti 

vzdelávania na rok 2021 bez pripomienok.  

 

 K bodu 3: 

 Pán predseda odovzdal slovo p. dekanke Bárcziovej, ktorá informovala: v roku 2020 

bol tento materiál schválený len na jeden rok, nakoľko sme dúfali, že v roku 2021 sa už štátne 

skúšky uskutočnia kontaktnou formou. Kvôli pretrvávajúcej pandémii Covid-19 sa budú 

štátnice opäť konať online formou. Predložený materiál bol prerokovaný v študentskej časti 

AS FSŠ dňa 7.4.2021 a vo Vedeckej rade FSŠ dňa 15.4.2021.  

 Doc. Bárcziová odovzdala slovo prodekanovi L. Szekeresovi, ktorý v krátkosti 

informoval prítomných o zmenách koncepcie štátnych skúšok na FSŠ.   

 

Diskusia:  

 Dr. Baráth: nie sú tieto zmeny jednotné pre celú univerzitu? Môžu fakulty rozhodovať 

o tom, v prípade ktorých študijných programov zmenia koncepciu štátnych skúšok?  

 Dr. Szekeres: Akreditačná komisia tieto záležitosti nerieši. Fakulty môžu o vyššie 

uvedenej záležitosti rozhodovať samostatne.   
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Uznesenie č. 2/060521: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre berie na vedomie zmenu koncepcie štátnych skúšok 

na 2. stupni štúdia na UKF v Nitre v akademickom roku 2020/2021. 

 

K bodu 4: 

 Dekanka Bárcziová: limity pre pracoviská boli vypočítané podľa počtu Bc. prihlášok 

a počtu zamestnancov na jednotlivých pracoviskách FSŠ. Nie sú to finálne čísla, nakoľko 

Mgr. prihlášky ešte nie sú k nim pripočítané.  

 

Diskusia:  

 Dr. Beták: vedúci pracovísk UMJL, UVP a KCR sa na online porade dohodli 

o solidarite voči USJK a to vo výške 8% z pridelených prostriedkov. Žiadajú však vedenie 

fakulty o prehodnotenie metodiky prerozdelenia finančných prostriedkov v budúcnosti.  

 doc. Gallik: poďakoval sa za prejavenú solidaritu. Dlhé roky bol práve USJK tzv. 

ťahúňom na fakulte v počte prijatých prihlášok na štúdium, teraz je to inak. Dúfa však, že 

v budúcnosti bude mať možnosť toto gesto vrátiť.  

 doc. Bárcziová: poďakovala sa za solidaritu a vyzvala prítomných vedúcich pracovísk 

o návrhy k zmene metodiky.  

 doc. Bauko: nakoľko finančná situácia pracovísk nie je dobrá, rád by sa k tejto téme 

vrátil na kolégiu dekana.  

 Dr. Palenčíková: vedúci pracovísk sa zhodujú v tom, že táto metodika nie je 

spravodlivá a rozdelenie peňazí z prihlášok nie je šťastným riešením. Katedry majú svoje 

projekty, ale častokrát z nich financujú prevádzkové náklady. Je neprípustné, aby základné 

prevádzkové náklady boli financované len z tzv. prijímačkových peňazí.    

 doc. Bárcziová: rada privíta každé rozumné riešenie. V súčasnosti má fakulta -11% 

v rozpočte, aby sme vedeli vykryť mzdovú potrebu zamestnancov.  

 

Hlasovanie:   za: 12  proti: 0  zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č. 3/060521: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje limity pre pracoviská FSŠ bez 

pripomienok.   

 

K bodu 5: 

 Dr. Szekeres:  informoval o počte prijatých prihlášok na štúdium: 148 prihlášok, 

z toho 134 prijatých na Bc. študijné programy FSŠ. Na Mgr. štúdium prišlo zatiaľ 110 

prihlášok.  

 doc. Bárcziová a Ing. Balková: na webovej stránke univerzity je sprístupnený nový 

príkaz rektora č. 21/2021 k stravovaniu  a doplnok č. 1 k príkazu č. 15/2021. 

 doc. Gallik: informoval o ostatnom zasadnutí Rady vysokých škôl a dáva senátorom 

do pozornosti dva dokumenty, ktoré sú k dispozícii v systéme DOC: 1. Stanovisko Rady 

vysokých škôl Slovenskej republiky k predloženým tézam pripravovanej novely zákona o 

vysokých školách a 2. Pripomienky Študentskej rady vysokých škôl k Cieľom legislatívneho 

zámeru novely zákona o vysokých školách. 

 

V závere zasadnutia sa pán predseda AS, dr. Beták, poďakoval členom senátu za ich 

aktívnu účasť a ukončil zasadnutie Akademického senátu FSŠ.   

 

 

V Nitre dňa 6.5.2021 

 

Zapísala: Hajnalka Budinszky  Schválil: Ing. Norbert Beták, PhD.  

              predseda AS FSŠ  


